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2024-02-13 Nr. T3-10 

Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2024 m. vasario 8 d. 10.00–10.22 val. 

Posėdžio pirmininkas – komiteto pirmininkas Z. Zimkus. 

Posėdžio sekretorė – Tarybos posėdžių sekretorė M. Jarašūnienė. 

Dalyvavo komiteto nariai: I. Malinauskas, R. Želvys, A. Kairys.  

Dalyvavo nuotoliniu būdu: komiteto narys Š. Varna, komiteto pirmininko pavaduotoja N. 

Trinskienė. 

Nedalyvauja:  

Komitete dalyvauja visi komiteto nariai, kvorumas yra. 

 

Dalyvavo kiti komiteto posėdžio dalyviai: Savivaldybės meras G. Gegužinskas, Savivaldybės 

vicemeras V. Doda, Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas, Tarybos posėdžių sekretorė 

E. Aleksandravičienė, Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė, Finansų skyriaus vedėja D. Petrėnienė, 

Žemės ūkio skyriaus vyriausioji specialistė A. Grabskienė. 

 

Komiteto posėdžio darbotvarkė:  

 

1. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo (T-29). 

2. Dėl 2002 m. birželio 16 d. valstybinės žemės nuomos sutarties Nr. N67/2002-0087 (su visais 

aktualiais pakeitimais) nutraukimo (T-55). 

 

2. SVARSTYTA. (36 Tarybos posėdžio darbotvarkės klausimas) 2002 m. birželio 16 d. 

valstybinės žemės nuomos sutarties Nr. N67/2002-0087 (su visais aktualiais pakeitimais) nutraukimas. 

NUSPRĘSTA. Pritariama sprendimo projekto svarstymui Tarybos posėdyje. 

1. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimas. 

Tarybos nario I. Malinausko siūlymas (kalba netaisyta): „Aš prašau, kad atrasti galimybę dar 

sakykim 50 tūkstančių pakelti bendro sportininkų finansavimą visos visuomenės sporto aktyvumui pakelti, 

o ne ne kaip sakiau, kad nesu, aš nesakiau, kad sumažinam, aš net nežinau, kiek buvo, aš paklausiu Dalės, 

koks buvo finansavimas tam sportui. Aš šiandie prašau, kad atrasti papildomai dar kokių 10 tūkstančių, 

iki 50 tūkstančių, kad tam sportui būtų, kad visuomeninio sporto komitete būtų galima skirti tiems 

sportininkams sporto aktyvumui ir visuomenės sveikatingumo pagerinimui mūsų rajone“. 

NUSPRĘSTA. Bendru sutarimu pritariama parengtam sprendimo projektui ir klausimo 

svarstymui Savivaldybės tarybos posėdyje. 

Kiti klausimai. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                  Zenonas Zimkus 

 

 

Posėdžio sekretorė                            Milda Jarašūnienė 

 


